
Sakskøbing Boligselskab
010 - Guldborghave

Referat

Møde mandag den 2. september 2024 kl. 17.00

Udsendt den:
6. september 2024

Deltagere:
15 beboere repræsenterede 12 husstande

Boligorganisationen:
Lene Rørholt, Anne Villadsen, John Hansen og Brian Poulsen

Boligkontoret:
Mads Kornum og Ove L Larsen

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af stemmetællere
3. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde, samt godkendelse 

af afdelingens driftsbudget, for det kommende år.
4. Behandling af indkomne forslag
5. Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og suppleanter
6. Valg af tre medlemmer til repræsentantskabet
7. Eventuelt

1. Valg af dirigent___________________________________________
Lene Rørholt blev foreslået og valgt til dirigent.

Dirigenten kunne konstatere, at afdelingsmødet var indkaldt jf. vedtægterne og derfor 
var beslutningsdygtigt. Der var ikke indvendinger mod dette.

2. Valg af stemmetællere_____________________
Brian Poulsen og Anne Villadsen blev valgt som stemmetællere.

3. Fremlæggelse af beretningen siden sidste møde, samt godkendelse 
af afdelingens driftsbudget, for det kommende år._______________

Bestyrelsens beretning, for tiden siden sidste møde:



Beretning 2. September 2024

Efter et stykke tid uden bestyrelse fik vi valgt en ny den 29. 
februar. Vi har nu fungeret i 6 måneder. Det er ingen 
hemmelighed at det er svært at skaffe folk til 
bestyrelsesarbejdet. Derfor indkaldte vi til et møde 6. august 
hvor vi fik Sakskøbings boligselskabs formand Lene Rørholt til 
at fortælle om vigtigheden af at have en bestyrelse og hvilken 
indflydelse den har. Jeg håber efter i aften at vi stadig har en 
bestyrelse i Guldborghave.

Ellers har vi i bestyrelsen haft møde med driftchefen i 
anledning af en kommende fødselsdag. Vores olietank bliver 40 
år i 2026. Det betyder at vi ikke må bruge den mere. Så vi skal 
finde en ny varmekilde. Fjernvarmen kommer ikke lige 
umiddelbart til Guldborg. Derfor afventer vi tilbud på 
varmepumper. Men alle beboere vil blive indkaldt til møde 
omkring projektet når vi ved noget mere.

Det var lidt omkring bestyrelsen.

Vi har også en beboerforening. De har lige udsendt deres 
program for efteråret. Der er onsdagshygge - fællesspisninger- 
og banko. Jeg tror gerne de vil have flere til at komme - også 
hvis man har nye ideer eller input.

Så har vi et petanquehold som er tilmeldt turnering. Vi er p.t. 
8-9 spillere som spiller mod 8 andre afdelinger i Sakskøbing 
boligselskab. Vi har det superhyggeligt.

Til sidst vil jeg byde velkommen til de beboere som er kommet 
til i år. Håber i føler jer godt tilpas.

Beretningen blev godkendt.

Herefter gennemgik Ove L Larsen budgettet for 2025, og berørte de enkelte poster.
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I den forbindelse fremkom der enkelte spørgsmål og kommentarer fra beboerne.

Budgettet blev godkendt med 3 stemmer imod og 9 stemmer for.

4. Behandling af indkomne forslag_______________
Der var ikke indkommet forslag.

5. Valg af afdelingsbestyrelsen og suppleanter____
Charlotte Larsen ønskede ikke genvalg.

Lars Larsen Guldborghave 8 blev valgt for en 2 årig periode.

6. Valg af medlemmer til repræsentantskabet_____
Afdelingsbestyrelsen blev valgt

TTEventuelt

Afdelingsmøde, Guldborghave, afd. 10 d. 2. september 2024.

Indkomne forslag - til drøftelse under eventuelt.

1. At få vejledning i affaldssortering
2. Inddragelse af et fællesrum til gæsteværelse.

Forslaget fremgår af nedenstående.
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Afdelingsbestyrelsen arbejder videre med de berørte emner.

Mødet sluttede kl. 20.00.

Godkendt den Godkendt________________

Underskrift

Formand Henning Pedersen

Underskrift


